

Addendum #1

The purpose of this Addendum No. 1 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced ITT.

Delete:

Tenders must be submitted and received by Wednesday July 5, 2017 on or before 2:00 p.m. Eastern Standard Time.

The services will be required for a period commencing from contract award to August 30, 2017.

Replace:

Tenders must be submitted and received by Wednesday July 12, 2017 on or before 2:00 p.m. Eastern Standard Time.

The services will be required for a period commencing from contract award to September 29, 2017.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT

Le but de cet addenda #1 ci-dessous du présent règlement est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts / modifications / toutes les informations qui font partie de AO référencé ci-dessus.

Supprimer:

Les offres doivent être soumises et reçues au plus tard le 5 juillet à 14 h, heure normale de l'Est (HNE).

Les services seront requis pendant une période commençant le jour de l'attribution du contrat et se terminant le 30 août 2017.

Remplacer par :

Les offres doivent être soumises et reçues au plus tard le 12 juillet à 14 h, heure normale de l'Est (HNE).

Les services seront requis pendant une période commençant le jour de l'attribution du contrat et se terminant le 29 septembre 2017

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJET AO DEMEURENT INCHANGÉES ET EN VIGUEUR